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Abstract (en)
The space element (1) has a sandwich panel (2) bent for formation of corner edges (3) of the space element. The sandwich panel has an outer
covering surface (4) with a curvature (7) and an inner covering surface (5) with folded edges. A support construction has a supporting element (9)
i.e. tension rod, and a holding unit (12) that holds together the folded edges at the inner covering surface. The supporting element is arranged at an
inner side of the outer covering surface in a region of the corner edges. The holding unit is connected with the supporting element by a connecting
piece (11).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Raumelement (1) aus mindestens einer Sandwichplatte (2), die zur Bildung von Eckkanten (3) des Raumelements
gebogen ist, wobei eine äußere Deckfläche (4) der Sandwichplatte (2) im Bereich der Eckkanten (3) des Raumelements eine Rundung (7) und eine
innere Deckfläche (5) der Sandwichplatte (2) miteinander verbundene Falzkanten (8) aufweist. Das Raumelement enthält erfindungsgemäß eine
Stützkonstruktion (9, 12), die an der Innenseite der äußeren Deckfläche (4) im Bereich der Eckkanten (3) angeordnete Abstützelemente (9) und eine
über Verbindungsstücke (11) mit den Abstützelementen (9) verbundene Halteeinrichtung (12) zum Zusammenhalt der beiden Falzkanten (8) an der
inneren Deckfläche (4) enthält.
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